
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2010-03-16, § 8 

 

 Tid Tisdagen den 16 mars 2010 kl 16.30 – 16.50 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat 22 mars 2010 

 
 

 

 

Martin Michel           Yvonne Fernell-Ingelström 

  

Närvarande  
 

Ledamöter 

 Martin Michel (MP), tjänstgörande ordförande 

 

Yvonne Fernell-Ingelström (M) 

Ingvar Snees (M) 

Lennart Jansson (M) 

Luke Cook (M) 

Camilla Lindberg (M) 

Per Altenberg (FP) 

Bengt Sandberg (S) 

Karin Falk (S) 

Sune Gidgård (S) 

Mattias Ericson (V) 

 
Ersättare 

 Mikael Eriksson (M)  tjänstgörande 

Victor Wennerholm (M) 

Carina Klevenvall (M) 

Sten-Åke Larsson (M) 

Kristofer von Beetzen (M) 

Lars Wyke (KD) 

Nicklas Nilsson (S) tjänstgörande 

Gunnel Färm (S) 

Ulf Holmlund (S) 

Yildiz Kafkas (MP) 

Maj-Len Eklund (V) 

 
Förhinder har anmälts av ordförande Kristina Alvendal (M), ledamoten Rana Carlstedt 

(S) samt av ersättarna Daniel Forslund (FP) och Helene Lilja (S) 

Tjänstemän 

 Tillförordnad fastighetsdirektören Hans Pettersson, biträdande fastighetsdirektören 

Thomas Perslund och nämndsekreteraren Eva Olofsson. Tjänstemän Anita Granlund, 

Mikael Forkner och Maria Carlsson. Personalrepresentanter Rolf Bodin och Lillemor 

Öhman samt biträdande borgarrådssekreteraren Nils Löwenspets från roteln.   



  

 
 § 8 

Upprustning och utveckling av Bellevueparken. Inriktningsbeslut 
Dnr 4.4-143/2010 

 

Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt kontorets förslag: 

 

1  Fastighetsnämnden godkänner program för upprustning och utveckling av 

 Bellevueparken, med den inriktning som framgår av förvaltningarnas 

 gemensamma förslag, till en total utgift för staden om 55 mnkr. 

 

2 Fastighetsnämnden ger fastighetskontoret i uppdrag att vidareutveckla projektet 

 och återkomma till fastighetsnämnden med underlag för genomförandebeslut. 

 

3 Fastighetsnämnden godkänner att fastighetskontoret gör en framställan till 

 länsstyrelsen om 25 mnkr av det s.k. vägverksanslaget för Kungliga 

 Nationalstadsparkens utveckling. 

 

Ärendets handling 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 22 februari 2010.  

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 

Beslutsgång 

Vice ordföranden Martin Michel (MP) finner att nämnden beslutar enligt kontorets 

förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Martin Michel (MP), Bengt Sandberg  

m.fl. (S) och Mattias Ericson (V) enligt följande: 

 

 Till förvaltningens förslag om planerna för det ansvar fastighetsnämnden har för 

 sina fastigheter i Bellevueparken vill vi passa på att lämna följande synpunkter. 

 

 Vi tycker att Programmet för utveckling av Bellevueparken i stort är bra. Att 

 nuvarande bollplan norr om spåret planeras bli en grön glänta ’Pelousen’ och att 

 bollplanen flyttas till Socialhögskolans skolgård är ett utmärkt förslag. Dessutom 

 har vattenkvaliteten i Brunnsviken glädjande nog förbättrats så pass mycket att 

 det nu är badbart vilket är en fantastisk kvalitet så nära Norrmalm. 

 

 Programmet har dock en stor brist. Fritidsbåtsanläggningarna måste flyttas förr 

 eller senare. Stallmästargårdens båtsällskaps hamn måste flyttas först och helst 

 inom 10 år. Brunnsvikens segelsällskaps hamn skulle under en viss period kunna 

 flyttas upp utefter stranden intill Roslagsvägen. Avtalen för dessa verksamheter 

 bör sägas upp snarast och erbjudas nya uppläggningsplatser och bryggor på 

 annan lämplig plats. Trycket på parkmark är stort i staden och ytkrävande 

 verksamheter som denna får helt enkelt inte plats när nya bostäder byggs och 

 befolkningstrycket kräver andra funktioner. Att fylla ut stranden för mer 



  

 båtuppläggningsytor och dessutom bygga fler nya bryggor utmed 

 Stallmästarholmens östra strand upp till badet vid udden ser vi som ett mycket 

 dåligt förslag. Om det sker så blir det kostsamt att återställa i ett senare skede.  

 

 Under de närmaste 10 åren kommer behovet av Bellevueparken att öka mångfalt. 

 De fina stränderna runt Stallmästarholmen måste bli helt tillgängligt för 

 människor och djur. Staket och bryggor, särskilt på den västra sidan måste tas 

 bort så att man kan bada, sola, ha picknick, promenera med mera nära stranden. 

 Här bör flera grillplatser, soffor mer sandstrand och annat anordnas som bidrar 

 till och möjliggör en attraktiv vistelse i parken. Att sådana förslag inte finns med 

 i utredningen ser vi som en stor brist för att skapa en park med hög kvalitet. 

 

 Vidare bör tillgängligheten för gående och cyklister förbättras via broar över 

 Norrtull, Roslagstull och Cederdalsgatan snarast skapas för att öka 

 genomströmningen av folk, en åtgärd som i sig skapar mer trygghet. 

 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


